



本刊特稿

- 3 “十四五”期间我国物流业亟待解决的问题与对策 丁俊发

现代流通

- 9 数字乡村对农村居民网购的影响效应 汪亚楠,王海成
19 电商经济与会展规模:来自中国的经验证据 课题组

电子商务

- 29 平台型电商企业责任追索策略对买家用户黏性的影响 课题组
40 互联网对家庭消费影响的结构性差异 刘大为,李淑文

经贸论坛

- 51 中欧CAI达成的背景、影响与中国策略选择 王彦辉
64 基于“一带一路”沿线中心节点的自由贸易区网络构建 王江杭,马淑琴,李敏

企业管理

- 75 C2C交易中的感知风险、情感信任与购买意愿 耿小庆
85 盲盒顾客体验对消费者重复购买意愿的影响 闫幸,吴锦峰

流通法制

- 96 大数据经营者滥用市场支配地位的认定与规制 申文君
106 阿里云在大湾区的个人信息跨境合规:管辖权竞合视角 叶湘
119 电商快递业持续低价竞争的危害、成因与法律防治 郝俊淇

CHINA BUSINESS AND MARKET

July 2021, Vol.35, No.7

Special Contribution

- 3 Problems Needing Urgent Solution with China's Logistics Industry during the 14th Five-Year Plan Period
and the Countermeasures.....DING Jun-fa

Modern Circulation

- 9 The Impact of Digital Village on Rural Residents' Online Shopping.....
.....WANG Ya-nan and WANG Hai-cheng
19 E-commerce Economy and Exhibition Scale.....Research Group

E-commerce

- 29 The Impact of Platform E-commerce Corporate Liability Recourse Strategy on Buyers' Stickiness.....
.....Research Group
40 The Structural Differences of the Impact of Internet on Household Consumption.....
.....LIU Da-wei and LI Shu-wen

Economic and Trade Forum

- 51 The Background and Influence of China-EU CAI and China's Strategic Choice.....WANG Yan-hui
64 Construction of Free Trade Zone Networks Based on Central Nodes along the Belt and Road.....
.....WANG Jiang-hang, MA Shu-qin and LI Min

Corporate Management

- 75 Perceived Risk, Emotional Trust and Purchase Intention in C2C Transactions.....Geng Xiao-qing
85 The Effect of Blind Box Customer Experience on Repeated Purchase Intention.....
.....YAN Xing and WU Jin-feng

Circulation Law

- 96 Identification and Regulation of Big Data Operators' Abuse of Market Dominance.....SHEN Wen-jun
106 Alibaba Cloud's Personal Information Cross-Border Compliance in GBA: A Perspective of Jurisdiction
Concurrence.....YE Xiang
119 The Harm, Causes and Legal Prevention of the Continuous Low-price Competition in the E-commerce
Express Industry.....Hao Jun-qi